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Przewodniczący
Rady Miasta w Sanoku
mgr Andrzej Romaniak

Interpelacja- uzupełnienie radnego Macieja Drwięgi w sprawie:

odpowiedzi na ińterpelację z dni a 24.1!.2022 doĘ zącej bilansu inwestYcji

zrealizowanych w Sanoku od 2014 r,

Na interpelację złożoną podczas LXIX sesji Rady Miasta nie otrzYmałem

odpowi edzi na zadane przeze mnie pytanie. 'W związ\<łl ztym zgodnie z 20 Pkt
4 Regulaminu Rady Miasta Sanoka, zwracarn się do Pana Przewodniczącego

o wyjaśnienie czy postępowanie Pana Burmistrzajest zgodne Z PrzlwołanYm
powyzej Regulaminem i nakazanie nienrłłoc7nęgo udzielenia odPowiedzi na

zadane pytanie oraz uzupełnienie odpowiedzi o dodatkowe informacje. W celu

uniknięcia jakichkolwiek niejasności rozdzielam niniejszą interPelację na 3

odrębne zagadnienia.

l.Proszę o przygotowanie szczegółowego vłykanl i wartości wszystkich

inwestycji zrealizowanych (tzn. zakończonych) w latach:2014-2018 oraz2019,

20ż2.

Z.Proszę o przygotowanie szczegółowego wykazu i wartości inwestycji

drogowych zrealizowanych (tzn. zakończonych) w latach: 2014-2018 oraz

2019-202ż.

3.Proszę o przygotowanie szczegółowego wykazu i wartości inwestycji

drogowych ztealizowanych (tzn. zakończonych) w latach: 2014,2018 oraz

ż0 I 9 -20ż2 na p oszazego lnych dzi elni c ach S anoka.
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